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Hulu Langat

Pendudukdi beberapa lokasi
di sekitar kawasan ini ma-
hu masalah gangguan be-

kalan air yang didakwa berpunca
daripada paip bawah tanah yang
pecah dan penurunan paras air
kolam di beberapa kawasan di-
selesaikan.
Antara lokasi saluran paip ba-

wah tanah pecah direkodkan di
Twitter Pengurusan Air Selangor
Sdn Bhd (Air Selangor) sepanjang
tinjauan BH di Semenyih adalah di
Taman di Taman Aik Ann serta
Taman Desa Anggerik masing-ma-
sing pada 7 Februari lalu; Taman
Bukit Jaya (9 Februari) dan Jalan
Bangi (10 Februari).
Selain itu, di Jalan Sungai Lalang

pada 13 Februari, Taman Sri Tan-
jung (18 Februari), Taman Kantan
Permai (19 Februari) dan Taman
Sri Manikavasagam Bandar Rin-
ching, semalam.
Gangguan bekalan air disebab-

kan paip bocor pula berlaku di
Kampung Rinching Hilir pada 11

Februari, manakala gangguan di
Bandar Mahkota Cheras pada 13
Februari dan Bandar Tasik Kesu-
ma, kelmarin berpunca daripada
penurunan paras air kolam.

Paip pecah setiap bulan
Penduduk Kampung Sungai Ma-
chang di Jalan Sungai Lalang, Mo-
hamad FairusMohd Pilus, 44,men-
dakwa saluran paip pecah di ka-
wasannya berlaku hampir setiap
bulan.
“Paip pecah sering berlaku

di Jalan Sungai Lalang. Yang pe-
liknya, lokasi berlaku paip pecah
itu kerap berulang di tempat yang
sama. Kadang-kadang, aliran air
yang keluar daripada paip perla-
han,” katanya.
Beliau percaya paip bawah

tanahpecah disebabkan terlalu ba-
nyak lori yang membawa muatan
berat menggunakan laluan Jalan
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Sungai Lalang.
Pemilik warung di Kampung

Sungai Machang, Abdul Rahman
Ali Mohd, 48, berkata perniaga-
annya kerap terganggu kerana
gangguan bekalan air tidak ber-
jadual di kawasan itu.
“Kerap juga apabila saya datang

bukakedai padawaktupagi, air tak
ada. Minggu ini saja dua kali be-
kalan air terganggu, dan setiap
bulan pasti akan berlaku lebih se-
kali,” katanya yang menyediakan
beberapa tong air bersih bagi
menghadapi gangguan bekalan
itu.
Penduduk di Taman Sri Mani-

kavasagam,M Loganathan, 38, ber-
kata kes saluran paip pecah juga
kerap berlaku di sekitar taman itu
hinggamengganggu aktiviti harian
penduduk.
Pemandu lori itu berkata, ke-

adaan diburukkan apabila kawa-

san

be

(Air
be
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san taman perumahan itu tidak
memiliki tangki air, menyebabkan
bekalan terus terputus apabila Pe-
ngurusan Air Selangor Sdn Bhd
(Air Selangor)menutup sementara
bekalan air untuk memperbaiki
paip yang pecah.
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Saluran paip lama
“Paip di sini tidak ditukar sejak
lebih 50 tahun lalu dan disebabkan
itu, ia kerap pecah dan rosak serta
berkarat. Harapwakil rakyat boleh
bantu selesaikan isu ini,” katanya.
Suri rumah, A Angeladevi, 58,

berkata dia terkejut melihat paip
pecah di sebelah rumahnya se-
malam, namun bersyukur ia tidak
menjejaskan bekalan air di rumah-
nya.
“Gangguanair sudahkurangber-

banding dulu, namun masih ber-
laku sekali setiap dua atau tiga
bulan,” katanya.

[FOTO MOHD YUSNI ARIFFIN /BH]

Pekerja Kontraktor Air Selangor ketika menjalankan kerja menyelenggara paip utama di Jalan Aik Ann 1,
Taman Aik Ann, Semenyih.
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Saya tetap perjuangkan hospital: Aiman

Saya akan tetap
membawa suara
rakyat Semenyih
sehingga hasrat
mereka tercapai
dan saya
berharap suara
mereka akan
didengari oleh
pihak atasan”

Muhammad
Aiman Zainali,
Calon PH

[FOTO ASYRAF HAMZAH /BH]

Muhammad Aiman membuat tinjauan mesra di Pasar Rabu Beranang,
semalam.

Hulu Langat: Calon Pakatan Ha-
rapan (PH), Muhammad Aiman
Zainali akan terus memperjuang-
kan keperluan untuk membina
hospital di Semenyihwalaupun ia
dianggap tidak munasabah oleh
Menteri Kesihatan, Datuk Seri Dr
Dzulkefly Ahmad.
Calon berusia 30 tahun itu ber-

kata, keperluan hospital sudah la-
ma diimpikan penduduk kawasan
Dewan Undangan Negeri (DUN)
berkenaan yang selama ini ter-
paksa berulang-alik ke Hospital Ka-
jang.

Bawa suara rakyat
“Saya akan tetap membawa suara
rakyat Semenyih sehingga hasrat
mereka tercapai dan sayaberharap
suara mereka akan didengari oleh
pihak atasan.
“Selain hospital, saya juga ber-

harap kerajaan dapatmenaik taraf

klinik kesihatan di Semenyih supa-
ya dapat menampung keperluan
penduduk di sini.
“Kedua-dua keperluan ini amat

dinantikan penduduk dalam DUN
Semenyih,” katanya.
Beliau berkata demikian ketika

ditemui selepas mengadakan tin-
jauan mesra di Pasar Beranang di
sini, semalam.
Muhammad Aiman sebelum ini

berkata, pembinaan hospital di Se-
menyih antara perancangannya
yang akan diperjuangkan jika di-
pilih sebagai Ahli Dewan Unda-
ngan Negeri (ADUN) kawasan itu.
Bagaimanapun, Dr Dzulkefly

menyifatkan rancangan untuk
membina hospital di Semenyih se-
bagai tidak munasabah.
Beliau dilaporkan berkata, pem-

binaan klinik kesihatan dilihat le-
bih wajar untuk kawasan seperti
Semenyih.
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Alahai...papan tanda jadi lokasi jemur baju
SHAH ALAM - Tindakan segelintir pihak tidak ber-
tanggungjawab yang menggantungkan pakaian pada 
sebuah papan tanda di Seksyen 25 mengundang rasa 
kurang senang buat penduduk setempat di sini.

Seorang peniaga, Rahman Razali, 43, tindakan itu 
bukan sahaja mencacatkan pemandangan malah 
memberi persepsi tidak baik kepada penduduk se-
tempat.

“Tindakan ini tidak wajar kerana papan tanda 
tersebut dibina untuk menceriakan kawasan ini,” ka-
tanya.

Dalam pada itu, Majlis Bandaraya Shah Alam 
(MBSA) turut menyelar tindakan menggantungkan 
pakaian pada papan tanda di Seksyen 25 di sini.

Ketua Bahagian Korporat dan Perhubungan 
Awamnya, Shahrin Ahmad berkata, pihaknya meny-
ediakan papan tanda di setiap seksyen bertujuan bagi 
memudahkan orang ramai untuk menuju ke desti-
nasi yang berada di bawah pentadbiran MBSA.

Katanya, MBSA akan melakukan pemantauan 
selepas ini bagi memastikan kejadian sedemikian 
tidak lagi berulang pada masa hadapan.

Tindakan pihak tidak bertanggungjawab yang menggantung pakaian pada papan tanda terbabit.
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Bekalan air 
terhenti 14 jam

SABAK BERNAM - Sebanyak 14 kawasan di daerah ini 
mengalami gangguan bekalan air selama 14 jam sejak 
semalam.

Air Selangor dalam notis gangguan bekalan air ber-
jadual berkata, bekalan itu terputus berikutan kerja-ker-
ja penyelengga-
raan di Tangki 
Imbangan Loji 
Rawatan Air 
Bernam River 
Headworks Baru 
(BHRN).

Menurut-
nya, kawasan 
terlibat ialah Ba-
gan Nakhoda 
Omar, Kampung 
Banting, Parit 
Baru, Parit 
Changkat, Pasir 
Panjang, Peket 
20 hingga 100 
dan Sungai Air 
Tawar.

“Selain itu, 
Sungai Apong, Simpang Lima, Sungai Leman, Sungai 
Nipah, Sungai Nibong, Tebuk Jawa dan Teluk Rhu,” ka-
tanya.

Justeru, katanya, pelanggan dinasihatkan menyim-
pan bekalan secukupnya.

“Segala tindakan perlu diambil bagi mempercepat-
kan kerja-kerja penyelenggaraan dan pemulihan beka-
lan kepada pelanggan yang terjejas,” katanya.

Makluman mengenai gangguan 
bekalan air di 14 kawasan sekitar 
Sabak Bernam.
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Ramai merungut rumah tak dibaiki lagi
KAMPUNG SERI TIRAM JAYA – 
“Masih ramai mengadu belum 
dapat bantuan baik pulih sedangkan 
kos yang perlu kerajaan negeri 
tanggung tidak sampai RM10,000 
untuk satu rumah,” demikian kata 
mantan ADUN Permatang, Datuk 
Sulaiman Abd Razak.

Menurutnya, dia tidak terkecuali 
mendengar rintihan rakyat 
terutamanya di Dun Permatang 
yang dilanda ribut pada 10 Februari 
lalu yang disifatkan musibah paling 
buruk.

“Penduduk datang mengadu 
sebab rumah mereka tak dibaiki lagi 
dengan keadaan cuaca tak 
menentu…rosak harta benda sebab 
tak ada bumbung bila hujan lebat.

“Sepatutnya kerajaan negeri beri 
keutamaan kepada mangsa 
musibah ini dan beri arahan baik 
pulih serta sebab kuasa di tangan 
MB sendiri. MB sendiri sudah hadir 
melihat sendiri keadaan penduduk.

“Sepatutnya kerja baik pulih 
bawah RM20,000 boleh dibuat 
terus tanpa perlu buka tender. MB 
ada kuasa boleh arahkan kepada 
mana-mana kontraktor untuk baiki 
segera sebab ini kecemasan,” 
katanya.

Katanya yang juga Timbalan 
Ketua Umno Bahagian Tanjong 
Karang, peruntukan untuk 
menanggung keseluruhan kos baiki 

g g

Sulaiman (dua,kiri) bersama sebahagian mangsa ribut ketika hadir Program 
Bantuan Mangsa Ribut Parlimen Tanjong Karang.  

rumah mangsa ribut sudahpun 
diumumkan dan sewajarnya 
urusan baik pulih ini boleh 
dipermudahkan.

“Memang tak dinafikan ada 
kerja gotong-royong baiki rumah 
tapi kuantiti yang sikit bolehlah 
buat macam tu tapi ini melibatkan 
hampir 200 rumah. Patut lantik 
kontraktor baiki segera.

“Kalau kerajaan prihatin, patut 
dah lantik awal kontraktor untuk 
baiki rumah yang rosak tapi sampai 
sekarang ini, masih ada rumah yang 
tak berbumbung lagi,” katanya.

Penduduk 
datang 

mengadu sebab 
rumah mereka tak 
dibaiki lagi dengan 
keadaan cuaca tak 
menentu…rosak 
harta benda sebab 
tak ada bumbung 
bila hujan lebat." 
- Sulaiman
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MPK ambil masa dua jam operasi pembersihan lepas terima aduan jiran 

Dua tan sampah dalam rumah 
Oleh MOHD. YUNUS YAKKUB 

KLANG - Majlis Per-
bandaran Klang (MPK) 
mengambil masa selama 

dua jam untuk membersihkan 
sampah dan barangan lusuh di 
sebuah rumah teres di Jalan 
Dato' Dagang 17 di sini kelmarin. 

Pengarah Komunikasi Korpo-
rat MPK, Norfiza Mahfiz berka-
ta, tindakan itu dibuat susulan 
kedegilan pemilik rumah mem-
bersihkan sampah serta bara-
ngan yang dianggarkan seberat 
dua tan walaupun notis telah 
dikeluarkan oleh pihaknya sejak 
sebulan lalu. 

Penghuni rumah dipercayai 
seorang lelaki tempatan beru-
sia lingkungan 50-an juga sering 
mengelak apabila pihak MPK 
ingin bertemu dengannya. 

"Kita menerima aduan dari-
pada jiran sebelum mengeluar-
kan notis kepada pemilik rumah 
sebulan lalu supaya membersih-
kan sampah dan barangan lusuh 
yang dilonggokkan di anjung ke-
diaman tersebut. 

"Penghuni rumah itu 
bagaimanapun ingkar dan MPK 
terpaksa membuat operasi pem-
bersihan bagi mengelak kejadian 

ANGGOTA Penguat Kuasa MPK menunjukkan sebahagian 
daripada dua tan sampah di hadapan sebuah rumah 
hingga menyebabkan penduduk rimas di Klang kelmarin. 

KEADAAN luar rumah yang kelihatan lapang selepas 
dibersihkan oleh penguat kuasa MPK. 

tidak diingini berlaku," katanya 
ketika dihubungi Kosmo! di sini 
semalam. 

Norfiza memberitahu, operasi 
mengambil masa dua jam ber-
mula pukul 9 pagi untuk mem-
bersihkan timbunan sampah 
antaranya sofa, bantal, tilam, 
pakaian dan besi buruk. 

Jelas beliau, pihak MPK ter-
paksa memotong mangga pintu 
pagar rumah tersebut kerana 
penghuninya tiada di rumah. 

"Kita menggunakan jentolak 
untuk mengangkut sampah dan 
barangan -lusuh ke dalam lori 
sebelum dibuang ke tempat pe-
lupusan sampah," katanya. 

Seorang jiran yang mahu dike-
nali sebagai Mani, -50, berkata, 
sampah dan barangan lusuh itu 
dikumpulkan sejak dua tahun 
lalu. 

"Lelaki itu (penghuni) me-
netap di sini sejak 20 tahun lalu 
dan bekerja sebagai mekanik. 

Dia dipercayai ditinggalkan oleh 
isteri dan lima anaknya kerana 
kurang siuman. 

"Biasanya dia berada di rumah 
pada waktu malam dan kurang 
bergaul dengan jiran," katanya. 

Tambahnya, lelaki itu tidak 
mengganggu jiran dan lebih 
suka membuat hal sendiri. 

"Penduduk buat aduan kerana 
rimas (timbunan sampah) selain 
mengelak kejadian tidak diingini 
berlaku," katanya. 

Kes berkaitan 
sampah 

• 27 Ogos 2018 - Lima beranak 
di Padang Serai, Kedah pasrah 
tinggal di dalam rumah tidak 
terurus dan dipenuhi sampah 
sehingga menimbulkan bau 
busuk kerana tidak mampu 
menguruskan kediaman mereka 
• 4 Januari 2018 - Seorang 
warga emas berusia 62 tahun 
yang lumpuh hidup merempat 
seorang diri di dalam rumah 
yang kotor dan dipenuhi sampah 
sarap serta najis di Kampung 
Kenangan, Johor Bahru selepas 
berselisih faham dengan 
keluarganya 
• 30 September 2017-
Warga emas, Zaidah Mansor, 
67, yang tinggal sebatang 
kara hidup dalam longgokan 
sampah di rumahnya di 
Taman Kosas, Ampang akibat 
masalah kesihatan sehingga 
menyebabkan pergerakannya 
terbatas untuk mengemas 
rumah 
• 19 Oktober 2017 - Bahagian 
Khidmat Masyarakat Jabatan 
Ketua Menteri Melaka 
membelanjakan lebih RMIO.OOO 
bagi aktiviti gotong-royong 
sebuah rumah didiami 11 beranak 
yang dipenuhi sampah dan 
pakaian kotor di Bukit Rambai 
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Naiktaraf Pasar Pagi 
Pekan Semenyih 
SEMENYIH - Sejak be-
berapa" tahun lepas, mukim 
Semenyih yang berada 
dalam daerah Hulu Langat 
menerima kesan limpahan 
pembangunan dari kawasan 
sekitarnya seperti Kajang, 
Putrajaya dan Cyberjaya. 

Selain itu, Semenyih 
juga semakin popular 
dengan pelancongan be-
rasaskan alam semula jadi 
seperti Bukit Broga, hutan 
rekreasi dan kolam air pa-
nas, yang menarik kunju-
ngan pelancong tempatan 
dan luar negeri. 

Kepesatan pembangu-
nan dan tarikan pelanco-
ngan yang ada menyebab-
kan timbul rasa 'iri hati' 
dalam' kalangan peniaga 
di Pasar Pagi Pekan Seme-
nyih di sini yang berharap 
pasar itu ditiaik taraf dan 
dipromosikan untuk di-
jadikan sebagai salah satu 
tarikan kepada pengun-
jung luar. 

Seorang peniaga yang 
hanya ingin dikenali seba-
gai Zeti, 36, berkata, pasar 
tersebut boleh dijadikan 
sebagai antara tempat 
persinggahan para penda-
ki yang pulang dari Bukit 
Broga, kerana ia terletak 
berdekatan dengan jalan 
utama ke bukit tersebut 
dari Kuala Lumpur. 
• "Seperti yang kita tahu 

Bukit Broga memang sa-
ngat terkenal tetapi ramai 
pengunjung luar tidak 

LUL JL1 T: - 'T*'*V- ' 
GOLONGAN peniaga di Pasar Pagi Pekan Semenyih mahu pasar 
itu dinaik taraf dan dipromosikan bagi menarik pengunjung luar. 

tahu mengenai pasar ini. 
Saya sudah lebih setahun 
berniaga di sini tetapi 
tidak nampak pun orang 
luar datang, hanya muka 
yang sama sahaja ke sini. 
Mungkin usaha untuk 
mempromosikan pasar 
ini perlu dipertingkatkan 
lagi," kata peniaga tudung. 
itu ketika ditemui Berna-
ma di sini semalam. 

Katanya, terdapat pel-
bagai pilihan makanan 
tempatan yang dijual di 
pasar tersebut yang boleh 
menjadi daya penarik pe-
ngunjung luar. 

Selain itu, beliau juga 
mencadangkan kedudu-
kan kira-kira 100 gerai 
di pasar berkenaan disu-
sun dengan lebih teratur 
mengikut jenis makanan 

dan barangan yang dijual 
bagi memudahkan para 
pengunjung. 

Sementara itu, peniaga 
kuih peneram Naj mul-
lah Mohammad Salehud-
din, 23, berkata, antara 
masalah yang sering diha-
dapi peniaga dan pengun-
jung di sini ialah kekura-
ngan parkir terutama 
pada hujung minggu. 

"Bila hujung minggu, 
saya lihat pengunjung su-
sah mencari parkir. Ada 
yang terpaksa menunggu 
parkir yang kosong se-
hingga satu jam. Jadi 
saya minta pihak yang 
berkenaan melakukan 
sesuatu supaya para pe-
ngunjung akan lebih bera-
sa selesa untuk datang ke 
sini," katanya. - Bernama 
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Penduduk mahu pihak berkuasa tangani masalah premis usang, elak kejadian buruk 

Bangunan kedai dibiar tidak terurus 
Oleh NORAIN1 HASSAN BASRI 

HULU LANGAT - Pen-
duduk di Pangsapuri Bai-
duri, Bandar Tasik Kesu-

ma di sini mahu pihak berkuasa 
tempatan mengambil tindakan 
sewajarnya terhadap bangunan 
lot kedai tiga tingkat berham-
piran kediaman mereka yang 
tidak terurus dan terbiar sejak 
10 tahun lalu. 

Rata-rata mereka melahir-
kan rasa bimbang terhadap 
keselamatan penduduk di situ 
sekiranya ia tidak ditangani 
segera. 

Tinjauan Kosmo! di kawasan 
berkenaan mendapati hanya 
lima buah premis yang membu-
ka perniagaan mereka manaka-
la selebihnya tidak beroperasi. 

Seorang peniaga, Zaleha 
Abd. Wahab, 60, berkata, dere-

tan lot kedai yang terletak di 
Jalan Kesuma 3/7 itu dahulun-
ya dipenuhi peniaga. Namun, ia 
ditinggalkan kosong kira-kira 
10 tahun lalu selepas lot kedai 
baharu dibuka berhampiran 
kawasan tersebut. 

"Saya telah menetap di sini 
sejak tahun 2002 dan seme-
mangnya bimbang apabila ka-
wasan tersebut dibiarkan ko-
song kerana pelbagai perkara 
boleh berlaku di dalam lot ke-
dai itu terutamanya perbuatan 
jenayah. 

"Kawasan tersebut juga ko-
tor dengan sampah sarap. Na-
sib baik ada lampu pada waktu 
malam, kalau ia dibiarkan gelap 
sudah tentu menakutkan," ka-
tanya ketika ditemui Kosmo! di 
sini semalam. 

Katanya, tambah membim-
bangkan apabila anak perem-

puannya pernah menjadi man-
gsa ragut di sekitar kawasan 
perumahan mereka. 

Sementara itu, seorang 
penduduk di pangsapuri ber-
kenaan, Saadiah Miat, 49, ber-
harap pemaju dan Majlis Per-
bandaran Kajang mengambil 
tindakan sewajarmua terhadap 
kawasan berkenaan. 

"Sudah tentulah kami bim-
bang kerana takut ia dijadikan 
kawasan penagih atau maksiat 
sebab kita tak tahu apa yang 
ada di dalam premis berkenaan," 
ujarnya. 

Sementara itu, salah seorang 
pekerja di premis itu yang eng-
gan dikenali menjelaskan, ke-
banyakkan lot kedai di situ mem-
punyai pemilik namun mereka 
menjadikannya sebagai stor sim-
panan barang kerana kawasan-
nya yang agak terpencil. 

INILAH bangunan lot kedai yang terbiar sejak 10 tahun lalu di Bandar Tasik Kesuma 
Beranang, Hulu Langat sehingga membimbangkan penduduk setempat. 
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Hoping for a great catch 
Hundreds of young women converged at Taman Tasik Jaya, Petaling Jaya to throw oranges into the lake while the men scooped them out 
to find their life partners on Tuesday night. This is the usual practice during Chap Goh Meh celebration. — IZZRAFIQ ALIAS/The Star > 4 
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By LAI SU ZEN and LIM YIN YEN 
metro@thestar.com.my 

THE Chap Goh Meh celebration is more of 
an occasion for Malaysians to soak in the 
festivities with their family and friends, 
rather than looking for true love. 

That was the order of the day when thou-
sands of people flocked to the Taman Jaya 
Park in Petaling Jaya after dusk for the 
Chap Goh Meh event organised by Petaling 
Jaya City Council (MBPJ). 

Student Sang Pei Jwen, 19, joined the cele-
bration with her mother and two sisters to 
get a taste of the festive atmosphere there 
for the first time. 

Although her mother jested that she was 
looking for "handsome boys" for her three 
daughters, Sang brushed it off as a joke. 

"If someone does reach out to me on 
social media, I would not mind making a 
new friend," said Sang, who left her social 
media username on a mandarin orange. 

Commonly known as Chinese Valentine's 
Day, Chap Goh Meh marks the fifteenth and 
last day of the Lunar New Year celebrations. 

While it is said to be a Hokkien tradition 
for one to toss mandarin oranges into bod-
ies of water to wish for the other half, other 
dialect and ethnic groups also enjoy the 
popular activity. 

Many find it a great way for the younger 
generation to appreciate and understand a 
tradition passed down through the centu-
ries. 

University student Lim Li Huan, 22, was 
one of the many first-timers at the park for 
the Chap Goh Meh celebration. 

She tagged along with three classmates, 
bringing with them mandarin oranges 
scribbled with their WeChat ID. 

"This celebration is a chance for the sin-
gles at finding love. 

"Having said that, I personally do not 
have high hopes of meeting the man of my 
dreams tonight," said Lim. 

Italian Matteo Giovannini, who is in 
Malaysia for two weeks, said he attended 

Loving the festivities 
Thousands throng PJ park for tradition rather than finding romance 

the event with four colleagues to enjoy the 
festival. He was encouraged to carry out the 
unique tradition, introduced to him by his 
Malaysian colleagues. 

"I am here to join the fun of tossing man-
darin oranges into the lake but not in 
search of romance," said 34-year-old 
Giovannini, who wrote his nationality and 
Instagram username on a few oranges. 

Chin Ki Chong, 30, was holding a net to 

pick up oranges from the lake. 
"In the past two years, I only watched 

others tossing and scooping up the oranges. 
"This time, I will try my luck at getting 

my prospective match, who will hopefully 
be the right one," he added. 

In addition, attendees released sky lan-
terns written with wishes and prayers. 

Also present were Petaling Jaya mayor 
Datuk Mohd Azizi Mohd Zain, Petaling Jaya 

MP Maria Chin Abdullah, Bukit Gasing 
assemblyman Rajiv Rishyakaran and 
Kampung Tunku assemblyman Lim Yi 
Wei. 

To further hype up the festivities, the 
event treated attendees to lion dance and 
singing performances. 

Some of them also took home lucky draw 
prizes sponsored by Poh Kong Holdings 
Bhd. 

Young women writing their social media usernames on 
mandarin oranges instead of the usual phone numbers. 

A lantern, written with wishes and prayers, being released into the 
sky during the celebration. 
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Melcat members learning the ropes in Selangor 
By BRENDA CH'NG 
brenda@thestar.com.my 

MEMBERS of the Melaka Select 
Committee on Competency, 
Accountability and Transparency 
(Melcat) visited the Selangor State 
Secretariat in Shah Alam to learn 
to operate its new select commit-
tee. 

Melcat is shaped after the 
Selangor Selcat Committee on 
Competency, Accountability and 
Transparency (Selcat), that was 
formed after 2008 to investigate 
state issues via public hearing ses-
sions. 

Formed last November, Melcat 
is aimed at investigating corrup-
tion and transparency, check 
and balance, as well as the state's 
debt. 

"In fact, forming Melcat is one 
of Pakatan Harapan's manifesto 
with the aims of reforming Melaka 
and to look into the various issues 
plaguing the state," said Melcat 

chairman Damian Yeo Shen Li. 
He said this during a sharing 

and learning session hosted by 
Selcat chairman Ng Suee Lim 
together with four other members, 
Elizabeth Wong, Saari Sungib, Lau 
Weng San and Rizam Ismail. 

Yeo, who is also the Duyong 
assemblyman, added that the for-
mation of Melcat was a historic 
moment for the state and hoped 
Selcat members could guide them 
along the way. 

"We hope that with Melcat, 
there will be more check and 
balance in Melaka and we can 
successfully investigate issues 
there," he said. 

Also present to give Melcat 
members tips and guidance was 
Ng, who said the formation of 
Melcat was a good new beginning 
for Melaka. 

"We are always happy to help 
other states form a Selcat like 
what we have and sharing 
sessions like these are important 

to help other states to be more -
proactive in forming one too," he 
said. 

Ng, who is also the Sekinchan 
assemblyman and Selangor State 
Speaker, added that Selcat held 
public hearings for a number of 
issues, namely misuse of 
assemblymen funds, flood woes, 
illegal sand mining among others. 

"In total we have nine different 
committees focusing on various 
matters, including the water com-
mittee formed previously to dis-
cuss water restructuring in 
Selangor. 

"But now that it is finally done, 
we have dissolved this water com-
mittee," he said. 

Ng said he was supportive of 
such sharing sessions as they 
would give Selcat a chance to be 
better through exchange of ideas. 

Other Melcat members present 
were Datuk Dr Wong Fort Pin, 
Allex Seah, Gue Teck, and Datuk 
Roslan Ahmad. 

Members of Selcat and Melcat in a discussion at Selangor State 
Assembly's Annex Building. 
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SoSim .m y PJ mayor: Unesco award is for everyone in the city 
THE Unesco award won by 
Petaling Jaya is a recognition for all 
residents and mostly for those 
studying in the city, said its mayor 
Datuk Mohd Azizi Mohd Zain. 

"This award is not just for us or 
the staff of Petaling Jaya City 

Council (MBPJ), but for everyone 
who lives in this city especially 
those studying here," he said. 

He added that it was not easy to 
be a learning city and was definite-
ly not easy to be awarded among 
some of the best cities in the world. 

Other cities that won the 2019 
Unesco Learning City Award with 

Petaling Jaya are Aswan (Egypt), 
Chengdu (China), Heraklion 
(Greece), Ibadan (Nigeria), Medellin 
(Colombia), Melitopol (Ukraine), 
Santiago (Mexico), Seodaemun-gu 
(Korea) and Sonderborg 
(Denmark). 

Mohd Azizi said he often had to 
explain why the council wanted to 
take part in such awards when 
their core business was to manage 
the city. 

"We are happy to be able to 
share what we have and also learn 
from others to make our city even 
better," he said at the council's 

monthly assembly. 
Currently, Petaling Jaya has 101 

primary and secondary schools in 
total, 182 pre-schools and 45 colleg-
es and universities, he said. 

"Not many cities can say they 
have this number of educational 
institutions and we very proud that 
these institutions chose to be locat-
ed in our city," he said. 

He added that the city's free bus 
service also benefited several 
schools in both rural and urban 
areas. 

"School children used to sit in 
the school bus for a long time 

before it eventually reached their 
home. Now they have a choice to 
take the city's free bus service to 
get home faster," said Mohd Azizi, 
while thanking his staff for their 
hard work preparing for award 
submission. 

He said MBPJ had been working 
closely with Universiti Tun Abdul 
Razak (Unitar) and Saito College in 
providing lifelong learning pro-
grammes to residents in line with a 
criterion set by Unesco. 

MBPJ's involvement with Unesco 
began in 2017 after attending a by 
invitation only international con-

ference on learning cities in 
Ireland. The following year, MBPJ 
became a member of the Unesco 
Global Network of Learning Cities. 

The Unesco Learning City Award 
was established as part of the 
Unesco Global Network of 
Learning Cities in 2015. 

It is a recognition of exemplary 
progress made by cities in promot-
ing inclusive education and lifelong 
learning in local communities. 

The award will be presented in 
October at the 2019 International 
Conference on Learning Cities in 
Medellin, Colombia. 
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MPK and mart give away 5,000 
paper bags to protect nature 
PAPER bags are made of natural ingredients 
and biodegradable. 

With that in mind, Klang Municipal Council 
(MPK) in collaboration with 99 Speedmart 
gave out 5,000 medium-sized brown paper 
bags to residents to be used for shopping or to 
pack lunch. 

MPK Corporate Communications officers 
Nazzatul Ana Hamdan and Nur Zafirah Jamah 
distributed the brown paper bags at council 

events and even to selected restaurants to 
pack snacks such as curry puffs, banana frit-
ters and vadai. 

Nazzatul said the sponsored 99 Speedmart 
paper bags were given out to create better 
awareness of environmental conservation. 

'The supermarket chain demonstrates its 
corporate environmental responsibility. Paper 
bags degrade in a short period and do not end 
up harming nature," she added. 

Nazzatul (right) and Nur Zafirah promoting the use 
of paper bags. 
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MBS A CUSTOMER DAY 
Shah Alam City Council is giving 
out goodies to the first 100 visitors 
to their Hari Bertemu Pelanggan at 
Dewan Bankuet, Persiaran 
Perbandaran, Wisma MBSA on 
March 1 from 9.30am to 11.30am. 
Visitors can give feedback on the 
council's delivery system. For 
details, call 03-5510 5133 ext 
1723/1373/1510. 
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Capitalising on Selangor’s potential
THE Federation of Hokkien Association of 
Malaysia recently held a Chinese New Year 
open house in Shah Alam which was 
attended by Selangor Mentri Besar 
Amirudin Shari and members of the asso-
ciation. 

In his speech, the federation’s president 
Tan Sri Lim Hock San spoke about the 
wealth and resources that are abundant in 
Selangor, along with the necessity to ade-
quately capitalise on the state’s potential. 

“[Shari] is a young mentri besar with cali-
bre, and we believe the state of Selangor 
will progress under his leadership,” he said. 

Lim proceeded to speak on how trips 
were made to the association’s many 
branches, as he expounded on the ideas 
and wishes expressed by its members. 

He said among the suggestions was to 
implement measures to attract investors, 
which would subsequently lead to more 
employment opportunities in the state, 
especially for the B40 income group. 

“We also suggest listening to non-gov-
ernmental organisations (NGOs) regardless 
of their race, as NGOs are groups that help 
the country to train the next generation 
indirectly,” he said.

Amirudin 
(right) and Lim 
together with 
senior 
members of 
the association. 
– MASRY CHE 
ANI/THESUN
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蓮花苑州議員服務中心 

半年3800個案80%解決 

(安邦20日讯）莲花 

苑州议员服务中心从 

去年7月至12月，短短 

半年内共记录约3800 

个个案，其中80%已经 
补掘 

莲花苑°州议员黎潍 

福指出，这3800个个 

案包括各种州政府福 

利政策的申请、询 

问、民生投诉等。 

他说，服务中心每星期开放6诉， 

天，每天出没服务中心工作的 

•黎潍福 

见到所有当地选民， 
就此被一些没有碰面 

选民误会他没有到访 

该地区。 

对于处理投诉的效 

率，黎潍福说，服务 

中心接获的申请和投 

诉都会记录在案，若 

选民只是把问题写在 

面子书的群组专页， 

或者在聊天群组投 
恕他无法一一查看。 

我无法一直查看面子书上 

助理和市议员介于13至18位，有没有莲花苑的投诉，也不能 

成功处理80°。个案已很完善。 

“有些投诉不在州议员权限 

范围，故我和服务团队会转介 

给妥当的单位，以便问题能获 
得解决。” 

尽管达到80%解决效率，黎 

潍福仍遭一些选民批评，指效 

率怠慢，没有马上处理所有投 

诉。 

此外，他也被选民投诉中选 

后，没有走访社区，这指控让 

他大叹委屈，他自认已经频频 

走访选区各地方。 

他说，每次在选区走动未必 

阅读每个群组数以百计的 

聊天记录，若有投诉和疑问， 
请直接联系我。” 

他说，市议员的居民委员会 

有当地的非政府组织代表，每 

个月会举行至少一次会议，若 

居民有民生投诉，可以多与居 

委会代表互动，把问题反映给 

市议员。 
“为了方便选民找到我和市 

议员，我在2019年月历印上我 

和6位市议员的模样和手机号 

码，可以直接把问题反映给我 
们。” 

劉佩明1 IK覃福榮 
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•蔡耀宗（左2)指一些业者将沟渠封死，导致清理工作无法 

进行。 

太子園巴剎和為食街 

25日大掃除 
(安邦20日讯）安邦太子园 

巴刹和为食街将于本月25曰举 

行大扫除，安邦再也市议员蔡 

耀宗呼吁商民踊跃参与，提升 

社区卫生指数。 

他指出，这场大扫除是连花 

苑州议员黎潍福和安邦再也第 

22区联合举办，是3个月前的卫 

生运动的延伸。 

他说，经过3个月教育阶段， 

现今要商民将环境打扫乾净， 

改过胡乱处理垃圾的习惯。 

“承包商会派出至少10人参 

与大扫除，估计参与贩商会有 
150人。“ 

他带领《中国报》记者走访 

太子园商业区，指当地一些沟 

渠可能被垃圾或泥沙阻塞，导 

致排水受影响。 
他提及，因一些商家违例扩 

建，将沟渠完全封死，当有垃 

圾卡在沟渠里，承包商员工难 

以手动清理。 

“这场大扫除，我向达鲁依 

山集团提出申请，他们将派出 

高水压水槽车，以强劲的水力 

清洗沟渠，把顽固的阻塞物件 

冲凉出来 

此外，祭耀宗透露，部分熟 

食业者没将食物残渣过滤就直 

接倒入沟渠，形成油垢固体。 

他说，虽然一些茶室有安装 

滤油器，但因使用年份过长， 

能否正常操作就不得而知。 

他也提醒茶室业者，若茶室 

内的熟食小贩把油垢倒入沟 

渠，市议会官员有权限向茶室 

业者开出罚单。 

“我呼吁业者和小贩要互相 

合作，别为了自己方便就把残 

渣倒入沟渠。” 
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•蒲种武吉古仔花园大路口正对面的红绿灯，经常出现故障无法操作，黄祖耀（右 •交通指示牌遮蔽红绿灯，停在红绿灯前首辆车子, 

起）与赵启兴希望市议会尽快维修。 根本无法看见红绿灯信号转換。（箭头指处） 

廖晷濠 

(蒲种20日讯）交通指示牌遮蔽 

红绿灯，排在第一辆的车辆看不到 

红绿灯信号转换，让驾驶人士深感 

困扰！ 

蒲种武吉古仔花园朝蒲种路 

(Jalan Puchong )往旧巴生路方向 

的大路口红绿灯，被一根设立齐高 

的交通指示牌遮蔽，停在红绿灯前 

首辆车子，根本无法看见红绿灯信 

号转换，需要后方车辆鸣笛提醒， 

才知悉已转为绿灯放行。 

虽然路口正对面设立另一根红绿 

灯，惟经常出现故障无法操作，造 

指示牌隱健紅綠燈 
駕駛者看不見信號轉換 
成驾驶人士困扰。 

马华梳邦区会主席赵启兴曰前带 

领《中国报》，巡视该花园大路口 

红绿灯，在中午繁忙时分，确实有 

停在最前方的车辆，因看不见交通 

灯转绿而延误通行。 

他说，排在首辆的车子，只能依 

赖对面的红绿灯指示，若是该红绿 

灯一旦故障，则容易出现交通混 

乱。 

“遇上该红绿灯故障情况，首辆 

车子的驾驶人士唯有依赖蒲种路转 

入武吉古仔花园方向的红绿灯指 

示，等到该红绿灯转红，武吉古仔 

花园的车子才获通行。” 

不过，遇上不熟悉情况的驾驶人 

士，或是稍一失神，误判红绿灯转 

换秩序，则可能催油门驶出路口， 

造成交通意外。 

他说，居民也投诉说路口正对面 

的红绿灯，故障超过半年没维修， 

以致当地几乎每月至少肇发一宗轻 

微车辆碰撞意外事故。 

他要求梳邦再也市议会重视此问 

题，移除遮蔽红绿灯的交通指示 

牌，并维修屡屡故障的红绿灯，同 

时也建议在蒲种路（旧巴生路方向 

往蒲种再也路段）的路口，划上减 

速线缓减车辆速度，避免交通意外 

屡再发生。 

随同者包括该马青区团组织秘书 

黄袓耀。 
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林立迎承諾助處理 
gg洞区国会议员林立 

t迎诺，他会和荅都 

区前国会议员蔡添强， 

处理大士爷庙的搬迁工 

作。 

蔡添强指出，在庆祝 

佳节的同时，希望这项 

课题能够圆满结束，完 

成商民的心愿。 

民政党主席拿督刘华才 

认为，我国是多元种族 

国家，必须异中求同， 

新政府在处理宗教课题 

上必须更敏感与谨慎。 

他指出，大士爷庙在 

当地已有35年，只要是 

合法、合规，加上提出 

的理由是能够接受，以 

民为本的政府应该批 

？佳o 

1 °此外，万挠区州议员 

蔡伟杰指出，由于庙址 

是边界，若涉及吉隆坡 

地区，他会向国会议员 

反映，属州政府权限的 

话就会与州政府配合。 

出席者还有国会上议 

院副主席拿督斯里阿都 

哈林沙末、公正党荅都 

区部青年团长阿克玛 

等。 

關閉出入口團拜險腰斬 
危险，所以理事会坚持要使用内 

拉央旧批发公市普渡公会举 该场活动在宰鸡场工程的地段部，即士拉央答鲁路b人口。 

i办的新春大团拜，周三在发举行，岂料发展商在9点到场，指 他说，当时理事会不理会对 

展商关闭出入口下，险些导致活示理事会只能使用面向古晋路的方，最终也让活动顺利进行。 

动腰斩。 出入口。 

翼延長搬遷期限 

他今日出席该公会的新春大团拜时说， 

理事会也有向当局申请展延搬迁，但是到 

现在都没有回覆。 
“一^•新庙建好，但在没有地契下就把 

大士爷安奉在新庙，理事会也会感到担 
忧。” 

°何亚财也是吉隆坡旧批发市场小批发商 

公会主席。他希望当地的领袖，能协助他 

们解决这项课题，让大士爷有个安稳的 

k指出，在各项工作出现阻碍下，估计 

新庙还要3至5个月的时间。 

“现今我们唯有继续与当局接洽，市政 

局在期限后前来拆庙，理事会也无法阻 
iho，’ 

士拉央旧批发公市普渡公会副主席拿督 

何徵翰指出，由于新庙址是雪州与吉隆坡 

的边界，日前士拉央市议会执法组就来到 

新址。 

他已把相关照片提呈给地方政府，相信 

新政府也在解决这类的边界问题。 

*地小贩不敌非法外劳小贩抢 

•滩，宁改行进入召车服务行 

业，维持生计！ 

吉隆坡批发公市4、批发商公会顾问 

郑秀明揭露，当地有一股势力，负责 

向非法外劳小贩收取租金，导致本地 

小贩难以生存。 
他坦言，一旦市政局执法组前来取 

缔外劳小畈，转租执照的人士就出 

来，指对方是本身的员工，使到执法 

单位无可奈何。 

他：直言，公会几乎每周都致函反映 

问题，但执法组一周才来一次并不足 

够。 
“未来新巴刹建起后，当局必须规 

定只有本地小贩可进入，同时必须清 

空巴刹外的小贩，否则消费者都不会 
进入巴刹内购物。” 

•理事会与贵宾主持新春大团拜开 

幕仪式。左2起是何亚财、阿都哈 

林沙末、刘华才、蔡伟杰、林立 

迎、蔡添强、郑秀明及何徵翰。 

士拉央舊批發公市普渡公會 

邐大士蘸庙 
(吉隆坡20日讯）士拉央旧批发 

公市普渡公会的大士爷庙搬迁工作 

一波三折，在土地与矿物局持持未 

发出临时地契给新庙址下，理事会 

恳请吉隆坡市政局，能延长旧址的 

搬迁期限。 

该公会在附近找到庙的新址，并预计本 

月尾能完成建筑工作后，便要求市政局把 

搬迁期限展延到月尾，岂料工程遭到士拉 

央市议会阻扰，加上临时地契未到收，导 

致计划已被打乱。 

现今大士爷庙的地段，已准备展开宰鸡 

场工程。 

士拉央旧批发公市普渡公会主席何亚财 

指出，理事会在去年8月，向土地与矿物 

局申请新庙址的临时地契，对方指6个月 

内能批准，遗憾的是到现在都没完成。 
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(吉隆坡20日讯）修成 
林“诸天赐福.诸事圆满” 

慈善晚宴获逾千名善信支 

持，晚宴筹获的款项将全 

数作为校地与建筑基金用 

途。 

修成林国际学校（特殊 

教育）创办人长恒法师感 

谢十方善信长期以来给予 

该林公益事业的肯定、支 

持及信任，赞叹信众的鼎 

力扶持为数之不尽的特殊 

儿家庭带来了希望，同时 

宣布修成林国际学校（特 

殊教育）已正式动工。 

修成林邀请雪州行政议 

员黄思汉、武吉加星区州 

议员拉吉夫及加影区州议 

员许来贤出席。 

修成林慈善晚宴逾千人支持 

籌獲款項充建校—金 
当天节目与表演嘉宾包 

括舞狮表演、扯铃、华尔 

兹舞蹈、F1XGERSTAR呈现 

的古装魔术与四川变脸、 

LIVE BAND乐团、歌手叶 

秀琴、卓大为、蔡锦昌、 

《中国新声代》优胜歌手 

法蒂玛诺雅。 

年仅1 1岁的巫裔歌手法 

蒂玛诺雅以精湛的歌艺演 

唱中文歌曲《让我留在你 

身边》时，体现了音乐语 

言无国界、爱心慈善无界 

限的精神，赢得全场热烈 

掌声，为慈善晚宴掀开了 

晚°宴也在由蔡维镗所扮 

演的财神爷的带领下，完 

成千人捞生的创举，使慈 

善晚宴在温馨热闹的氛围 

下结束。 

任何询问，或有关修成 

林国际学校（特殊教育） 

事宜，欢迎拨电 0 3 - 7 7 8 2  

7 5 4 6  /  7 7 8 2  4 0 9 2�  

。 
拉
吉
夫(

左
起)

、
许
来
贤
、
黄
炳
华
及
黄
思
汉
共
同
出
席 
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靈市廳慶元宵節 

千人拋柑盼覓良緣 
(八打灵再也20日 

讯）由八打灵再也市政 

厅主办的完宵节抛柑活 

动，吸引数以千计的男 

女在正月十五元宵节 

晚，相约到灵市再也花 

园湖泊公园湖畔抛柑及， 

捞柑，盼取得一段良 

缘！ 

这项活动吸引各族男 

邁向精明城 

市長盼民支持 
/\打灵再也市长拿督莫哈末阿兹 
J \兹说，市政厅已连续15年举办 

元宵节庆典，吸引许多人前来年轻 

人及民众出席参与其盛。 

他说，灵市迈向精明城市及爱心 

社会，必须要市民的参与，因此希 

望灵市市民给予市政厅支持，与市 

政厅一同迈向该目标。 

他透露，市政厅拟定了300万拨 

款供社区申请，以进行相关活动， 

让灵市迈向精明、低碳及绿色等的 

城市，因此其鼓励社区组织，如非 

政府组织及居民协会向市政厅提出 

申请。 

莫哈末阿兹兹说，他预计该笔 

款项最快可在今年6月开放申请。 

女前来参与，把湖泊公 

园挤得水泄不通，大家 

一同感受元宵节的热闹 

气氛。主办单位在现场 

准备了 4000粒柑及一些 

捞网，以协助参与的民 

众能够捞得好姻缘。 

在完成开幕仪式后， 

现场的单身女子马上把 

写上名字及联络号码的 

柑抛入湖内，而现场的 

单身男子则利用捞网将 

湖面的柑捞上来。当天 

晚上，现场除了有精彩 

的舞狮采青表演、歌舞 

表演及幸运抽奖。 

出席者包括公正党八 

打灵再也国会议员玛丽 

亚陈、行动党武吉加星 

州议员拉吉夫、甘榜东 

姑州议员林怡威、八打 

灵再也市议员陈德升及 

灵市政厅固体废料管理 

及公共清洁组主任李立 

贤等。(TSI 

•由市政厅举办的元宵节抛柑活动 

上，有年轻卖家出售萤光棒柑，让 

抛入湖内的柑吸引单身男生注意， 

将它捞上。 
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煽动案改判罚款 

诚信党州议员无需入狱 

上诉庭驳回法鲁拉兹（右2)的煽动案上诉，惟刑罚改为1800令 

吉罚款，无需入狱。 

(布城20日讯）以拿督乌 

米卡顿为首的上诉庭三司今天一 

致驳回吉隆坡高庭裁决国家诚信 

党巴生中路州议员法鲁拉兹的上 

诉，并将8个月监禁的原判改 

为18••令吉罚款。 

法官说，若法鲁拉兹无法支 

付罚款则得需改以监禁6个月 

取代。 

另2名法官为拿督哈敏达星 

及拿督锺贤源（译音）今天在聆 

听法鲁拉兹的上诉申请后，一致 

作出上诉裁决。 

法鲁拉兹在吉隆坡地庭被控 

在2015年2月21日下午4时 

30分在吉隆坡国企十合发表煽 

动性言论，抵触煽动法令4(1) 

(b)条文，一旦罪名成立，可被 

判处最高5000令吉罚款或监禁 

3年或两者兼施，并于2016年 

被判罪名成立。 

法鲁拉兹较后向吉隆坡高 

庭提出上诉，吉隆坡高庭较后于 

2〇18年裁决维持地庭的裁决， 

也同时驳回被告提出减刑的上 
诉° 

也是诚信党青年团副团长的 

法鲁拉兹是在2015年的“我们 

抗争”要求释放安华街头示威中 

发表的言论构成煽动而罪名成 

立，并被宣判8个月监禁。 

法鲁拉兹代表律师阿利夫今 

天在上诉庭陈词时提及，上诉人 

目前是巴生中路的人民代议士， 

一旦上诉不果必须行刑，对选区 

民众造成影响。 

他强调，上诉人并非针对裁 

决提出上诉，而是针对刑罚，而 

高庭在裁决时指比起最高5年 

旳监禁，法鲁拉兹的8个月监 

禁其实不重，阿利夫认为，这项 

情况不适用于法鲁拉兹。 

他说，最高5年监禁仅适用 

于重犯的例子。 

答辩方蒂达丽娜副检察司则 

对法鲁拉兹提出的上诉没有反 

对，同时也同意8个月的刑罚 

太重。 

根据雪州政府法令，任何州 

议员一旦被判处监禁超过1年 

或罚款超过20••令吉，将失去 

议员资格。# 
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士拉央旧批发公市团拜 

郑秀明：换政府也一样 

外劳抢滩暹小賵费行 
(吉隆坡20日讯）国家改朝换代，官员并没有换！ 士拉央旧批发公市外籍小贩抢滩问题一如往日，本地小贩生计深受影 

响，有者宁转战电召车服务行业，另寻出路！ 

吉隆坡批发公市小批发商公会顾问的郑秀明揭露，当地有一股势力，负责向非法外劳小贩收取租金，导致本地小贩难 

以生存。 

郑 秀明坦言，一旦吉隆 

1坡市政厅执法组前来 

取缔外籍小贩，转祖执照的人 

士就出来，指对方是本身员 

丁，使到执法单位无可奈何。 

“这巳是老问题，换了新 

政府也一样，W为负责官员并 

没有换。” 

30%摊位空置 

他也是十拉央旧批发公市 

普渡公会的秘书，今早出席该 

会办的新春大团拜，这么说。 

郑秀明说，木地小贩不是 

转行，就只在周末才营业，当 

地有30%摊位空置。 

他直言，公会几乎每周致 

函反映问题，但执法组一周才 

来一次并小i够。 

林立迎（左起）、蔡伟杰、何 

征翰与蔡添强，派发红包给出 

席老人。 

普 
1 

契 
未 
到 
手 

盼 

士 
爷 

庙 

延 

后 
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士拉央旧批发公市普渡 

公会的大十爷庙搬迁工作一 

波三折，在土地与矿物局持 

未发川临时地契给新庙址 

下，理事会恳请吉隆坡市政 

厅，能延长旧址的搬迁期 

限。 

该公会在附近找到庙的 

新址，并预计木月尾能完成 

建筑工作后，便要求市政局 

把搬迁期限展延到月尾，岂 

料工程遭到士拉央市议会阻 

扰，加上未收到临时地契， 

导致计划已被打乱。 

现今大士爷庙的地段， 

巳准备展开宰鸡场工程。 

士拉央旧批发公市普渡 

公会主席何亚财指出，理事 

会在去年8月，向土地与矿 

物局申请新庙址的临时地 

契，对方指6个月内能批 

准，遗憾的是到现在都没完 

成0 

他今日出席该公会的新 

春大团拜时说，理事会也有 

向当局申请展延搬迁，但是 

到现在都没有回覆 

“一旦新庙建好，但在没有地契下就把大士 

爷安奉在新庙，理事会也心感担忧。” 

何亚财也是吉隆坡旧批发市场小批发商公 

会主席。他希望当地的领袖，能协助他们解决 

这项课题，丨丨：大士爷有个安稳的家。 

他指出，在各项工作出现阻碍下，估计新 

庙还要3至5个月的时间‘：' 

“现今我们唯有继续与当局接洽，市政局在 

期限后前来拆庙，理事会也无法阻止。” 

十拉央旧批发公市普渡公会副主席拿督何 

征翰指出，由于新庙址是雪州与吉隆坡的边 

界，日前士拉央市议会执法组就到来新址。 

他巳把相关照片提呈给地方政府，相信新 

政府也在解决这类的边界问题。 

林立迎承诺助庙宇搬迁 
甲洞区国会议员林立迎承 

诺，将与峑都前国会议员蔡添 

强，处理大士爷庙搬迁工作C1 

蔡添强希望这项课题在佳 

节期间，能圆满结束，完成商 

民的心愿。 

刘华才：异中求同 

处理宗教课题须谨慎 
民政党主席拿督刘华才认 

为，我国是多元种族国家，必 

须异中求同，所以新政府在处 

理宗教课题上必须更敏感与谨 

慎。 

他指出，大士爷庙在当地 

巳有35年，只要是合法、合 

规，加上提出理由能够接受， 

以民为本的政府应该批准。 

蔡伟杰：州政府会配合 

另外，万挠区州议员蔡伟 

杰指出，由于庙址是边界，若 

涉及吉隆坡地区，他会向国会 

议员反映，属州政府权限的话 

就会与州政府配合。 

向非法外劳宣战！ 1非法外劳掠夺®民生计； 

I 二9 卜説：：:：， 

滥用基建••无本经营 * •” ••準 ~ 

不谲外劳格雄商販宣战 

刘华才： 

人数多 

峥IIJIA公共•« •无本H 与_市厅长《螓_ 

士拉央旧批发公市面对外籍小贩抢滩问题。 

出席者还有国会上议院副 公正党峑都区部青年团长阿克 

主席拿督斯里阿都哈林沙末、 玛等Q 

从士拉央峑鲁路的入口进入活动现 

废车当“仓库” 

外籍小贩巴刹捡菜卖 
十拉央旧批发公市一带废 

车成为非法外籍小贩“仓 

库”，完全无视木地人权益。 

郑秀明指出，当地有+少 

废车，已变成他们的仓库，欲 

下货的木地小贩，若把车泊在 

非法小贩的位置，车顶之后就 

会出现一些蔬菜，对方完全无 

视本地人。 

“许多外劳是在大巴刹捡 

起小贩丢弃的蔬菜来卖，对方 

甚至能出动家中成员，全天候 

的营业。” 

他无奈的说，在多次投诉 

后，有次执法组连木地小贩聘 

请的外劳都抓走。 

“未来新巴刹建起后，当 

tej必须规定只有本地小贩可进 

人，同时必须清空巴刹外的小 

贩，否则消费者都不会进人巴 

刹内购物。” 

发展商关入口团拜险腰斩 
士拉央旧批发公市普渡公 

会举办的新春大团拜，发展商 

今日却义闭出人口，险些导致 

活动腰斩。 

该场活动在宰鸡场工程地 

段举行，岂料发展商上午9时 

到场，指示理事会只能使用面 

向古晋路的出人口。 

该会秘书郑秀明指出，面 

向古晋路的出入口不方便也危 

险，理事会坚持要使用内部， 

即士拉央峑鲁路的人口。 

他说，当时理事会不理对 

方，最终也让活动顺利进行。 大士爷庙的搬迁期限在28日，理事会希望市政局能给予延长 
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梁国财：减政治摩擦政府应努力拼经济 
(吉隆坡20日讯）马来西亚工商总会总会 

长拿督斯里梁国财希望新政府在新的一年 

里努力拼经济，扩大国家的经济蛋糕及推 

动经济巨轮，尽量减少政治方面的摩擦， 

以便迎头赶上成为亚洲经济之虎。 

他说，自从去年我国发生5-09政权 

交替后，人民都对新政府寄予厚望，希望 

希盟政府能够公平施政，为老百姓谋福 

祉，但却事与愿违。 

“国家所面对的种族及极端宗教主义 

马来西亚工商总会全体理事，在己亥年新春团拜晚宴一起捞生；左七为梁国财 

问题依然非常严重，这对于国家的发展是 

非常+利的。” 

为此，他希望新政府可以尽快搞好国 

家经济，比发展回到正轨。 

梁国财日前在加影斐翠洒家出席该会 

举办的己亥年新春I才丨拜晚宴时致词，他也 

是当晚的大会主席。晚宴获得来自全国各 

州的属会踊跃参与，场面热闹圆融。 

大会除了举行集体捞生及敬捫外，也 

呈献许多精彩歌舞节目，包括享有“广华 

歌神”雅称的苏咏伦也上台高歌， 

出席嘉宾包括雪州行政议员黄思汉、 

顾问拿督斯里蔡振文、拿督古景成、拿督 

黄耀賦、古亚新、李占春、署理会长张瑞 

光、副会长拿督佘炳顺、拿督黄国铨、拿 

督丘辛W、程庆发、李柏葵、罗秋雄、邱 

财国、谭玉林、总财政陈孟苏及纪律主任 

赖志明等。 

黄思汉盼谅解希盟政府 

黄思汉说，虽然希盟执政9个月后一 

些政策引起民怨，但他希望人民谅解希盟 

接手的是一个病重的政府，必须大力加以 

整顿，才能将许多腐败的政策纠正过来。 

他相信希盟将会兑现及落实竞选宣言。 
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八打灵再也20日讯 

灵市政厅今年拨款300 

万令吉用于社会活动，以 

提升灵市发展，特别是加 

强环保工作，以迈向「绿 

色城镇」的目标。 

八打灵再也市长拿 

督阿兹兹表示，为了让 

八打灵再也成为充满人 

文气息的绿色城镇，新 

的一年将会持续推行减 

碳、植树、文化艺术和 

爱心活动，以让市民能 

够在和谐以及丰富有趣 

的环境生活。 

「如果灵市要成为 

一个智能城市和关爱社 

会，我们需要所有利益 

相关者一同参与。因此 

灵市政厅今年决定拨款 

300万令吉’用于社区活 

动。」 

他也呼吁，各区地 

方领袖或代表积极配合地方政府 

推行的政策，才能成就各项惠国 

惠民的计划，并能事半功倍。 

另外，阿兹兹昨晚在八打灵 

再也公园出席当局举办的元宵节 

抛柑活动时，也欣慰传统文化得 

以传承，并希望能够借著这些文 

化活动，促进当地的人文风情， 

并带来有利的经济效益。 

他说，元宵节是华裔同胞的 

「大曰子」，灵市政厅决定与民 

同乐，举办园游会，也延续以往 

的传统，在湖泊进行抛柑，气氛 

和睦！ 

灵 
市 
/T 

拨 
300 
万 
加 
强 
环 
保 
工 
作 
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陈友信受封拿督勋衔 
吉隆坡20日讯|马中总商会 

总会长拿督陈友信在2019年联邦 

直辖区曰，荣获国家元首苏丹阿 

都拉册封拿督（PMW )勋衔� 
陈友信是英国利兹大学木工 

程荣誉理学士，英国伦敦城市大 

学管理科学工商管理硕士。后基 

于对国际教育的杰出贡献，2002 

年获英国考文垂大学工商管理荣 

誉博士学位；2003年获英国赫特 

福德大学荣誉法律博士学位。 

陈友信也是马来西亚英迪教 

育集团创始人，现为英迪国际教 

育集团的董事长。该集团创立于 

1986年，目前在马来西亚拥有六 

个校区，包括一间综合性大学-

英迪国际大学，总计1万7000名在 

校学生。 

2008年11月，陈友信代表英 

迪环球控股公司董事会（后来成 

为大马证券交易所第一板上市公 

司)，将英迪国际教育集团与美 

国最大的教育集团一劳瑞德教育 

集团结为夥伴大学。陈友信成功 

将英迪转型，使其成为国际大学 

网络成员，更加强调学生的职业 

导向、国际化及21世纪的教育品 

质，成功将英迪的教育品牌全球 

化。 

陈友信不仅是马来西亚教育 

界的先驱及成功的教育企业家， 

数十年来还一直积极参与各类社 

会公益及社团活动。2010年，陈 

友信还作为马来西亚代表受邀列 

席中国全国政协会议；2014年， 

荣获世界华人经济论坛颁发的教 

育创业与社区领导终生成就奖； 

2016年，荣获全球杰出华人奖 

(华人精英篇奖）及国家杰出创 

新奖（大学组）。 

陈友信目前担任的社会要职 

包括马来西亚一中国总商会总会 

长、马来西亚陈嘉庚基金联合主 

席、马来西亚华校董事联合会总 

陈友信（左）荣获囯家元首 

苏丹阿都拉册封拿督（PMW) 

勋衔。 

会署理主席、中国华侨公益基金 

会陈嘉庚教育公益基金理事长、 

吉隆坡暨雪兰莪中华大会堂会务 

顾问、马来西亚同安金门厦门联 

合总会会务顾问，以及雪兰莪厦 

门公会名誉会长。 
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巴生20日讯|巴生五条路开 

圭t府于元宵节当天正式举行新庙 

云力土奠基仪式，工程预计2年内可 

以竣工！ 

开封府庙务顾问兼建委会主 

席拿督黄美才透露，目前建设新 

庙经费已筹募达200万令吉，但这 

笔数额仍不足够，还望神庙理事 

和善信能继续努力。 

他感谢前任行政议员刘天球 

五条路开封府动土料2年竣工 
和现任行政议员拿督邓章钦，因 

为在他们的帮助下开封府成功取 

得原庙旁的地段建设新庙。 

新庙将占地3万1 000平方 

尺，该工程的图测已在1年前由 

建委会提交给巴生市议会，预料 

近期内将被批准。 

黄美才说，一旦获批便会立 

即开始动工，相信届时新庙富丽堂 

皇的设计将成为全国数一数二的包 

公庙，并吸引大批国内外游客。 

这座近70年历史的寺庙，会 

成为全马最大规模的包公庙，并 

化身包公世界文化联谊会总部。 

班达马兰州议员梁德志赞扬 

该庙理事团结一致，把庙务搞得 

有声有色，希望新庙未来能开拓 

名声，广招善信慕名前来。 

他说，目前我国的开封府并 

没有几间，以新庙的规模，或有 

可能成为巴生的新景点。 

雪州行政议员兼哥打哥文宁 

州议员甘纳巴迪劳表示，原为政 

府保留地的地段，如今成了新庙 

的建设地，是件别具意义的事， 

也特别感谢邓章钦一直以来的协 

助，促成动土仪式顺利举行。 

目前马来西亚共有25间开封 

府，而全世界膜拜包公的国家包 

括，台湾、菲律宾、泰国，以及 

新加坡等等。 
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供需失衡的房屋市場 
泰刻意推高房价和利润，以^ 

城鄕大桌1 

丁傑隆 
雪州安邦再也市议员 

为 
了解决市面上日 

益攀升的滞销房 

屋，财政部在农历新年前 

夕宣布数项措施以刺激房 

市买气，这包括豁免购屋 

者贷款合约和地契转让的 

印花税，以及在3月举办滞 

销房屋展。 

根据国家产业资讯中心 

截至2018年第三季的数据， 

国内滞销单位已从2015年约 

1万个增加至目前超过3万 

个，这还不包括市场尚未完 

成兴建的10万个单位。 

房屋发展商似乎有 

默契地把房屋滞销的原因 

归咎政府和银行提高了购 

屋者申请房贷的门檻6事 

实上，银行拒绝房贷申请 

的比例自2015年已有所减 

少。但是，国家不能只透 

过松绑申请房贷的条件， 

以让购屋变得更加容易。 

因为购屋者今天或许可以 

轻易取得房贷，但这会随 

着时间而加重购屋者在未 

来的生活负担，一方面偿 

还期限变得更长、偿还额 

度更局，另一•方面却面对 

可支配收人减少的窘境。 

马来西亚房屋市场的 

诡异和扭曲，在于高端房 

屋面对滞销同时，可负担 

房屋却又供不应求。根据 

国家银行推出的房屋索引 

(housing watch )，在全马 

尚未卖出的房屋单位里， 

有局达7 8%的房屋价格是在 

25万令吉以上，50万令吉 

价格以上则占40%� 
这主要因为过去10 

年，在政府缺乏有效的监 

管和约束下，不少房屋发 

展商转向更高价位的房屋 

开发计划，有者更把土地 

和房地产视作投机，透过 

囤积、寡占或买卖炒作， 

便从中获利。今天，房价 

的平均涨幅，已经到达多 

数平民无法负担的程度， 

也远高于历年家庭收人的 

增长。多数滞销的房屋， 

一般平民其实买不起。 

但是，在可负担房 

屋市场方面，供应量却仍 

然严重不足。国家银行于 

2016至2017年的调査中发 

现，国内超过35%家庭户 

有能力购买25万以下的房 

屋，但市面上新推出的房 

屋数量中，只有24%为可 

负担房屋，显示求过于 

供。可负担房屋（affordable 
housing )是纳吉在2009 

年上台初期主打的施政之 

一，也有别政府过往只专 

注在更低价位的公共和廉 

价房屋，但随着后期频频 

传出一马房屋计划丑闻， 

使有关政策也逐渐偏离了 

为人民供应更多可负担房 

屋的目标。 

政府的责任，以及当 

务之急，最主要乃是提高 

可负担房屋的供应量，同 

时整治市场秩序，设法让 

屋价降到人民可接受的范 

围。这包括可仿效新加坡 

建屋局（HDB )成立统一 

部门，以整合目前分布零 

散的政府房屋和私人可负 

担房屋计划，使其达到足 

以影响整体房市和价格的 

规模效应。此外，鼓励土 

地混合开发，规定房屋发 

展商在申请土地用途转换 

及开发新房屋计划时，必 

须提供一定可负担房屋的 

配额，以及推出价格更多 

元化的房屋类型，可避免 

市场变相迫使年轻家庭或 

中低收人群体只剩唯一选 

项，一买就得购买价格昂 

贵的中上或高端房屋。 

至于那些曾在国阵 

执政时期涉及土地交易舞 

弊，或把土地和房地产当 

作个人寻租而罔顾企业社 

会责任的朋党房屋发展 

商，不应在今天面对滞销 

困境时才低头哀求政府出 

手相助。 
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男生将捞得的柑从捞网中取出， 

并将柑表层的电话号码记录下来。 

灵市再也花园湖泊公园 现场的单身女生将柑抛入湖面后，男生就想尽办法将柑捞起，好不热闹。 

數千男女聚公園湖畔 

HH霣良緣 
園湖畔籠••種|^1 

n緣賜雜墨 
(八打灵再也20日讯）数以千计的男女 

趁正月十五元宵节晚，相约到灵市再也花园 

湖泊公园湖畔抛材及務甜活动，盼取得一段 

良缘！ 

该项由八打灵再也市政厅主办的元宵节抛柑活 

动吸引各族男女前来参与，把湖泊公园挤得水泄不 

通，大家一同感受元宵节的热闹气氛。 

扶老攜幼參與精彩節目 
ipfn场除了有精彩的舞狮采青表演、歌舞表演 

及幸运抽奖外，也有当晚的重头戏一抛 

柑活动。许多家庭扶老携幼，与家人一同出席该活 

动，一起度过愉快的元宵夜。 

主办单位在现场准备了4000粒柑及一些捞网，以 

协助参与的民众能够捞得好姻缘。 

现场有年轻卖家出售荧光 

棒柑，以让抛入湖内的柑吸引 

单身男生的注意，将其捞上。 

4 “让我们一起抛柑，期望抛出一段好良 

缘！ ”两名女子将手中的柑抛出，期望寻得适 

合的对象。 

在完成开幕仪式后，现场的单身女子马上把写上 

名字及联络号码的柑抛人湖内，而现场的单身男子则 

利用捞网将湖面的柑捞上来。 

出席该活动者包括八打灵再也国会议员玛丽亚 

陈、行动党武吉加星区州议员拉吉夫、甘榜东姑区州 

议员林怡威、八打灵再也市议员陈德升及灵市政厅同 

体废料管理及公共清洁组主任李立贤等。 

单身女生将电话号码或社 

交媒体账号写在柑上，准备将 

第一次撈柑 

颜俞兴（21岁） 

“这是我第一 

年参与元宵节抛柑活 

动，今天我与亲戚一 

同前来，我们也准备 

了捞网来捞柑。 

在努力捞取下， 

我们有所收获。同 

时，我希望透过这次 

的活动，能遇到适合 

的对象。” 

B 

灵市再也花园湖泊公园挤得水泄不通，一同欢庆热闹元宵。 

靈市長：300萬預撥款供社區申請 
打灵再也市长拿督莫哈末阿兹 

兹表示，元宵节庆典是市政厅 

每年必办的活动，目前已连续举办了 15 

年，吸引许多人前来年轻人及民众出席 

参与其盛。 

他说，灵市迈向精明城市及爱心社 

会，必须要市民的参与，他希望市民支 

持市政厅，与市政厅一同迈向该目标。 

“市政厅拟定了 300万预拨款供社 

区申请，以进行相关活动，让灵市迈向 

精明、低碳及绿色等的城市。” 

他鼓励社区组织，如非政府组织及 

居民协会向市政厅提出申请。他预计该 

笔款项最快可在今年6月开放申请。 

男生都租較長撈網 
張碧琪、甘秉翰 

“这是我们第3年在元宵节抛柑活动摆 

摊出租捞网，我们在参与一次的抛柑活动 

时，发现没有准备捞网的男生很无奈，因此 

激发我们尝试摆摊出租捞网，为没准备捞网 

的男生可利用出租的捞网捞取湖面的柑。 

今年的反应非常热烈，许多男生都选择 

租较长的捞网，以争取捞得更多柑。 

周二我们是在下班后赶到公园来摆摊， 

我们准备了 13个DIY捞网供出租用途，为让 

男生能顺利捞取湖面的柑，我们使用较宽的 

捞网，并增长捞网棍的长度。同时，我们出 

租的捞网也是全场最长的捞网。 

我们在一个月前就开始准备捞网，并 

吸取早前的经验加以改良，制成更耐用的捞 
网。” 

交媒体账号写在柑上，准备将 

其抛出。 

與朋友來湊熱鬧 
古乙杏（27歲) 

“我从朋友口中得知这里 

有元宵节抛柑活动，因此在下 

班后与朋友一同前来凑热闹。 

我准备了 3粒柑作为抛柑 

用途，并写上自己的联络号 

码。我抱着随缘的心态参与， 

希望能寻得适合的人。” 

“配合元宵节活 

动，我今天特意前来摆 

摊位售卖花朵及花束。 

同时，今年是我第二年 

在这里售卖花束了。 

民众的反应都非常 

热烈，但今年的人潮不 

比去年的人超多，估计 

是下午下了一场雨的关 

系，因此迟至晚上7时 

许才开始有人潮。 

我认为这是一个很 

好的活动，能吸引许多 

人前来参与。” 
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報道•鍾可婷 

拿督公神龕“面原锒” 
(首邦市20日讯）早前因接获 

民众投诉而接梳邦再也市议会的警 

告信，甚至被查封和“被移走”的 

首邦市SS 17/2L路拿督公神龛目前 

已“回到原位”，风波已和平解 

决！ 

社交媒体日前流传一张拿督公神龛 

被査封的照片，引起议论纷纷，许多网 

民谴责市议会査封神龛的做法。 

《大都会》社区报今日走访首邦市 

SS 17/2L路的拿督公神龛时，发现该神 

龛已回归原位，善信也如常前往上香。 

谢有坚：已被供奉逾30年 

领养该区的梳邦再也市议员谢有坚 

表示，市议会在2月1日接获居民投诉， 

指该路拿督公神龛引发交通阻塞及焚烧 

许多拜祭品等问题。 

“市议会官员在2月12日采取行 

动，并在14日晚上将拿督公神龛移 
走。“ 

他说，该拿督公神龛在该处已被供 

奉逾30年，是发展商当时兴建房屋时开 

始供奉： 

睦邻计划主席：确保不会交通阻塞 

他说，早前善信有数度欲扩建拿督 

公神龛的念头。 

“该区睦邻计划主席代表居民前 

往与梳邦再也市议会副主席莫哈末朱古 

纳因，并承诺将成为拿督公神龛的监 

护人，负责确保不会衍生交通阻塞问 
题。” 

同时，他也说，由于拿督公神龛已 

供奉多年，因此许多居民都不反对善信 

继续供奉，睦邻计划及居民也必须有共 

识，即只能继续供奉拿督公，但不能扩 

建拿督公神龛，否则就会变成非法建筑 

物。 

善信：神龛道路有距离不影响交通 

另-方面，受访善信方先生表示， 

他并非该区的居民，惟日前从社交媒体 

得知拿督公神龛被查封的消息后，特意 

记者发现，拿督公神龛的查封封条 

已拆除，并丢弃在旁的草堆。 

与友人前来一探究竟。 

“我明白市议会严厉执法是对的， 

但该神龛与道路有 <点点距离，加上 

道路还算宽阔，应该不会引起很大问 
题。” 

他也为拿督公神龛解封及能够让善 

信继续供奉感到开心。 

另外，该区义务巡逻队伍人员表 

示，他们每日都前往该区巡逻，并没有 

发现该路有出现严重的塞车，不会造成 

大问题。 

谢有坚（左）及莫哈末朱古纳因前 

往首邦市SS17/2L路置放拿督公神龛的 

地方了解事情的来龙去脉，并让拿督公 

神龛置放回原位。 

“被移走”的拿督公神龛已回归原位，善信也纷纷前往上香。 
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马来西亚工商总会举办《己亥年新春团拜晚宴》，全体理事 
一起捞生。 

(吉隆坡20日讯）马来西亚工商总 

会日前在加影斐翠酒家举办“己亥年新 

春团拜晚宴”，获得来自全国各州的属 

会踊跃参与，场面热闹圆融！ 

梁国财：新政府拼经济 

大会主席拿督斯里梁国财致词时 

说，自从去年我国发生509政权交替 

后，人民都对新政府寄予厚望，希望希 

盟政府能够公平施政，为老百姓谋福 

祉。但却是事与愿违，国家所面对的种 

族及极端宗教主义问题依然非常严重， 

这对于国家旳发展是非常不利的。 
因此，我们都希望新政府在新的一 

年里能够努力拼经济，扩大国家的经济 

蛋糕，推动经济的巨轮，尽量减少政治 

方面的摩擦，我们才能够迎头赶上，成 

为亚洲经济之虎。 

晚宴出席者包括雪州行政议员黄 

思汉、顾问拿督斯里蔡振文、拿督古景 

成、拿督黄耀赋古亚新、李占春、总会 

长拿督斯里梁国财、署理会长张瑞光、 

副会长拿督佘炳顺、拿督黄国铨、拿督 

丘幸山尺、程庆发、李柏葵、罗秋雄、 

邱财国、谭玉林、总财政陈孟苏、纪律 

主任赖志明等。 

黄思汉：盼人民谅解希盟政府 

黄思汉致词时说，虽然希盟执政9 

个月后一些政策引起民怨，但他希望人 

民谅解希盟接手的是一个病重的政府， 

必须大力加以整顿，才能将许多腐败的 

政策纠正过来。他相信希盟将会兑现及 

落实竞选宣言。 

大会除了举行集体捞生及敬酒外， 

也呈献许多精彩歌舞节目，包括“广华 

歌神”苏咏伦也上台高歌。 
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t雪州旅游局在巴生南区的在地导览活动，雪州行政议员兼巴生新城区州议员鬆養 

拿督邓章钦（右）也当上了巴生的在地旅游宣传大使；前排左为严玉梅。 

—邓章钦改行当导游？非也！戴上麦克风的邓章钦在介绍巴生市的旅游景点 

时，十足专业导游。 

雪旅进届她地導进 
免費培訓又可爲家 鄉 ！獻力 ] 
(巴生20日讯）有没有想过能 

为家乡的在地旅游观光业献上一份 

力？机会来了 ！ 

雪州旅游局与Empire Putra学院今 

年继续联办培训在地导游课程（Hos 
Komnniti Selangor )，欢迎符合资格的年 

龄21岁至35岁各族青年免费参与为期6个 

月，每月仅在周末上课4天的课程，结业 

后可留在家乡或定局处当在地导游，带 

团赚取收人。 

行动党巴生市议员严玉梅今日发布 

这项讯息指出，这项在地导游培训课程 

其实源自去年，因反应不俗所以雪州旅 

游局今年继续开班，呼吁符合资格的华 

裔青年把握机会，开拓自己当老板的在 

地导游商机。 

她表示，学员在完成课程和通过考 

试后，可获得•张俗称“红牌”的在地 

导游证，便可自由接团和带团，促进家 

乡旅游业。 

今曰截止报名 

记者联络上雪州旅游局活动事务处 

经理法鲁，他表示，申请截止日期原定 

是今日即2月20日，但考虑到瓜冷县、乌 

雪县和巴生县尚有空缺，因此这3个地点 

的有兴趣市民，最迟需在明日（21日） 

下午5时前，把表格送交到雪州旅游局， 

地址为Lot P7, Jalan lndah 14/12, Section 

14, Shah Alam, 40000 Selangor�或电邮至 

event@tourismselangoi..my提交，或可直 

接联络他Faroul ( 016-2076 956 )或职员 

Noorul ( 016-2076 958 )� 
他透露，学员参与课程培训是全程 

免费，无需缴付任何费用，且在结业后 

可获得一笔1000令吉的•次过津贴，过 

后可在指定的地区接团和带团。 

有兴趣者也可询问各自地区的县市 

议员或州议员，并通过他们协助呈交表 

格给雪州旅游局。 

者家中评分时合摄。 
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伊黨爲自己埋下地雷 

A时今日，就算是老练的 

~7政治评论员，也许也对 

伊党的政治攻略摸不着头脑。但 

其实，伊党此刻的政治定位自2013 

年大选过后就从来没变过。2013大 

选，民联无法改朝换代，但公正 

党、行动党获得空前多的议席。 

反观伊党却从2008年的23个议席， 

到2013年不进反退，只获得21个议 

席。而后精神领袖聂阿兹在大选后 

逝世，失去制衡的伊党主席哈迪阿 

旺旋即依照他的政治信念调整伊党 

的政治定位。 

首先，哈迪通过党选把所谓开 

明派（亲民联）的领袖全数逐出中 

央领导层，并把党内大权收归本身 

归属的保守派，从此在党内定于一 

尊。接下来，哈迪以穆斯林大团结 

作为幌子，和国阵（巫统）暗渡陈 

仓，目的就是通过竖立造王者的定 

位获得足够的政治筹码，和民联、 

国阵各自谈判（当然现在我们知 

道，伊党此番动作也可能涉及纳吉 

赋予的金钱利益），以获取最大的 

政治利益。这种首鼠两端的举动， 

从伊党退出民联却不退出雪州民联 

政府，但同时在509大选又和国阵 

同台造势，就可看出端倪。而事实 

上，509的选举成绩，也让伊党看 

到左右逢源的效应，除了得以捍卫 

丹州，更一拼执政登州。 

正常来说，像伊党这种骑墙 

的政治走势，肯定会在两方的夹击 

下遭遇灭顶。但哈迪清洗党内开明 

派后，剩下的保守派伊党党员和支 

持者，就牢牢掌控在哈迪手中。这 

个关键人数放在全国的政治版图可 

能效应甚小，但应对局部的政治格 

局，就可以通过动员支持群众，甚 

至空降竞选团队，来撬动原本势均 

力敌的两方对阵。 

但这种左右逢源的做法，长 

远下来会让伊党对基层的控制力受 

损。因为它导致基层政治定位无所 

适从。想象一下伊党空降的竞选团 

队在金马仓补选支持巫统，说尽希 

盟的坏话。但同一班人，在士毛月 

补选时，却必须为马哈迪站台。在 

短时间内急剧的改变政治意识形 

态，会让他们难以自圆其说。一旦 

这种势头增长，那么动员力就会急 

剧下降。 

对此，我们无法不佩服马哈迪 

的老谋深算。我们无法猜测到底马 

哈迪和伊党的会面到底是谁带头安 

排，但是时机点非常的巧妙。而后 

双方实际上到底谈了什么我们也无 

从知晓。但马哈迪过后宣称伊党立 

下书面协议不会在士毛月补选支持 

巫统，而伊党只能尴尬的回应，反 

击也毫无力道，恰恰证实它们偷鸡 

不着蚀把米，正正在左右逢源这个 

政治策略上裁了一个大跟斗。伊党 

身处里外不是人的处境，而巫统刚 

刚对这个死敌所建立的些许信任也 

被抵消。最重要的是，伊党这种只 

以高层政治利益为导向的做法，为 

他们一路以来标榜的穆斯林捍卫者 

形象蒙上了偌大的阴影，更加剧了 

高层和基层之间的裂痕，从而让伊 

党长远的布局破功。老马这一招， 

可谓快、狠、准、绝。 
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